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l. Kokouksen avaus: työryhmän osallistujien toteaminen ja esittäytyminen

Todettiin osallistujat.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



8. Koulun tilakysymyksen ratkaisuvaihtoehtoja

Välittömät toimenpiteet

Ruokailutilan laajentaminen kotitalousluokkaan (lukio) ja/tai liikuntasaliin (varhaiskasvatus)

toteutetaan asteittain mahdollisimman pian. Liikuntasalin ovien avaaminen ruokasalin suuntaan ja

salin käyttäminen kokeiluluontoisesti ruokailutilana on mahdollista. Tämä voi aiheuttaa iltakäyttäjien
taholta keskustelua.

Muutosvaihtoehdot koulurakennuksen sisällä vuoden 2024 aikana ensisijaisuusjärjestyksessä:

Ruokailutilan lisääminen liikuntasalia pienentämällä onnistuu kohtuullisilla kustannuksilla. Taitto-

oven vaihtaminen kestävämpään, päivittäistä käyttöä kestävään oveen, on mahdollista.

Ruokasalin yläosaan koulu toivoo rakennettavaksi musiikkiluokan ja toimintaterapeutin tilan.

Vanhasta musiikkiluokasta ja sen varastosta tulisi opetustilaa, ruokailutilaa ja ip-kerhotilaa.

Opinportaiden ylimpien portaiden tilalle opiskelijakunnan (oppilaskunnan) tulisi aulatiloista

erotettua oleskelu-ja itseopiskelutilaa, joko yhdistettynä nykyiseen opiskelijakunnan huoneeseen tai
erillisenä tilana.

Opettajainhuoneen hiljaisen tilan käyttötarkoitusta voidaan muuttaa neuvottelu-ja tilapäisen

työskentelyn tilaksi. Opettajien pysyvät työpisteet ovat tämän jälkeen opettajainhuoneen isossa
tilassa.

Esille otettiin harkittavana vaihtoehtona käytäntö, että toimistotilat voisivat olla yhteiskäyttötiloja,

joissa ei ole pysyviä työpisteitä.

Pitemmän aikavälin vaihtoehtoja

Nykyisen Sysmän Yhteiskoulun päiväkodin tilojen saneeraamisessa koulun käyttöön, jos päädytään
siihen, että päiväkoti siirtyy muualle, on haasteita. Toiminnallisesti varhaiskasvatus voi hyvin toimia
erillään koulusta.

Vanhan lämpölaitoksen purkaminen on suuri ja kallis urakka, johon ei haluta nyt lähteä.

Koulun ulkopuoliset tilat

Kirjakaupan tilat ja muut koulun ulkopuoliset tilat lisätiloina eivät ole koulun näkökulmasta
tavoiteltava ratkaisu.

Kuitenkin Olavin toimintakeskuksella voi olla mahdollisuus järjestää musiikin opetus, jos tila siirtyy
kunnan hallintaan.

Väliaikaiset siirtotilat

Koulun piha-alueelle sijoitettavia väliaikaisia siirtotiloja koulu ei pidä hyvänä ratkaisuna.

Tätä vaihtoehtoa pitää selvittää lisää. Musiikkiluokan ja toimintaterapian ja joidenkin muiden koulun

toimintojen siirtäminen siirtotiloihin on mahdollista.

Muita esille tulleita näkökohtia



Tiedossa on, että useita lapsiperheitä sekä Nuoramoisista ja Kalkkisista on viime vuosina

muuttanut muualle. Todettiin, että Nuoramoisten koulun toiminnan mahdollinen jatkuminen ei

ratkaise Sysmän Yhteiskoulun tilaongelmaa."

Sysmän Yhteiskoulun tilaongelmaa ei voi ratkaista siirtämällä useisiin eri oppilasikäluokkiin

kuuluvia oppilaita toiseen kouluun. Ryhmien määrä ei tällöin vähene ja tiloja ei vapaudu lisää.
Jokainen luokka, pienopetusryhmä ja yksilökohtainen opetustilanne vaativat oman tilansa.

Tilatyöryhmä toteaa johtopäätöksenään, että Nuoramoisten koulun toiminnan jatkaminen
lukuvuoden 2026-2027 loppuun saakka ei ratkaise Sysmän Yhteiskoulun tilaongelmaa.

11. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokoontuminen

Työryhmä kokoontuu seuraavan kerran torstaina 8. 2. 2024 klo 14. 30- koululla.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Simo Sinervo, sihteeri

Heli Vuorensola

Puheenjohtaja

Jesse Hilden

pöytäkirjantarkastaja


